
Vali Yılmaz, şehit Torun’un
ailesini ziyaret etti

Vali Dr. Erdinç Yılmaz,
Pençe-Kilit Operasyonunda

Şehit olan İstihkâm Uzman
Çavuş Taner Torun’un Ailesini,
Kadirli İlçesi İlbistanlı Köyündeki
evlerinde ziyaret e�i.� Sayfa 2’de...

Prof. Dr. Turgay Uzun,
Cumhurbaşkanı Erdoğan’ın

09 Nisan 2025 tarihli kararıyla
Osmaniye Korkut Ata Üniver-
sitesi (OKÜ) Rektörlüğüne ikinci
kez atandı. � Sayfa 2’de

Osmaniye’de, bir iş yerinin
havalandırma boşluğuna

düşen yavru kedi, itfaiye ekiple-
rinin müdahalesiyle kurtarıldı.

� Sayfa 5’te...

Genç çift ile asırlık çift buluştu
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Osmaniye Valisi Dr. Erdinç Yılmaz, Sumbas İlçesinde Akçataş İlkokulu öğrencilerini
ziyaret e�i. Vali Yılmaz, Akçataş Köyündeki okul ziyaretinde, "Ailemiz Neşemiz Ha-

yallerimiz Umudumuz” isimli Resim, Şiir, Hikâye Yarışmasına katılacak öğrencilere başa-
rılar diledi. Vali Yılmaz, “Bu yarışmanın çocuklarımızda aile bilinci ve farkındalık
oluşturulması anlamında değer katacağını düşünüyoruz. � Sayfa 3’te...

Osmaniye’deDepremzedeÖzel Gereksinimli Çocuklar İçin Spor ve Rehabilitasyon Projesi
başladıTürkiye Özel Sporcular Eğitim Yardım ve Spor Vakfı (TÖSEV) tarafından yürütü-

len “Depremzede Özel Gereksinimliler İçin Spor ve Rehabilitasyon Projesi” nin açılışı, Palalı Sü-
leyman Özel Eğitim Uygulama Okulu ev sahipliğinde gerçekleştirildi. � Sayfa 3’te...

Osmaniye Valisi Dr.Erdinç Yılmaz, Aile Yılı etkinlikleri kapsamında, Aile
ve Gençlik Fonundan faydalanan genç çift ile yarım asrı aşkın süredir evli

çiftin buluşmalarına katıldı.Çiftler arasında tecrübe paylaşımlar ve aile sohbet-
ler gerçekleştirmeyi amaçlayan “Kökler ve Filizler Buluşuyor” projesi kapsa-
mında Ziya - Şengül Demircioğlu çifti ve Aile ve Gençlik Fonundan faydalanan
Burak Kabaklı ve nişanlısı Gamze Köse bir araya geldi.Vali Yılmaz’ın da eşlik et-
tiği buluşmada yaşlı çift anılarını ve tecrübelerini anla�ı.Vali yılmaz, burada yap-
tığı açıklamada, ziyaretin Aile Yılı etkinlikleri kapsamında gerçekleştirildiğini
belirterek, Türkmilletini ayakta tutan en önemli değerin aile olduğunu ifade e�i.
Yılmaz, “Hepimizin bildiği gibi 2025 yılı Sayın Cumhurbaşkanımız tarafından
Aile Yılı ilan edildi, bu kapsamda yaptığımız etkinlikler, çalışmalar devam edi-
yor. Bugün bir araya geldiğimiz kıymetli büyüklerimizin bu güzel, bu örnek ai-
lesinin tecrübelerinden, yeni evlenecek gençlerimizin samimiyetle
yararlandıklarını görmekten çok mutlu oldum” dedi. Kaynak: Valilik

Osmaniye Zafer Partisi İl BaşkanıArınçUlaştır, iklimdeğişikliğinin küresel ak-
törler tarafından kendi çıkarları doğrultusunda şekillendirilen, ulusal ege-

menlikleri tehdit eden bir araç hâline getirilmemesi gerektiğini belir�i.Ulaştır, yaptığı
açıklamada, önümüzdeki günlerde Türkiye Büyük Millet Meclisi gündemine gel-
mesi beklenen "İklim Değişikliği Kanunu" tasarısının, yalnızca çevresel değil, aynı
zamanda sosyal, ekonomik ve politik boyutları olan kapsamlı bir mesel olduğunu
aktardı.İklimdeğişikliğinin inkâr edilemeyecek bir gerçeklik olduğunu ifade e�i.“Bu
yasa tasarısının küresel iklim politikalarının bir uzantısı olarak, milletimizin yaşam
biçimine, üretim alışkanlıklarına, enerji kullanımına ve ha�a bireysel özgürlüklerine
doğrudan müdahale etme potansiyeli bulunmaktadır.

� Sayfa 5’de...

Mahsur kalan yavru kediyi
itfaiye ekipleri kurtardı

Özel gereksinimliler için
spor projesi başlatıldı

Vali Yılmaz Sumbas’ta
okul ziyaret etti

Rektör Uzun, yeniden
OKÜ rektörlüğüne atandı

Başkan Ulaştır, iklim değişikliğinin
önemine dikkat çekti
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Antalya'nınAlanya
ilçesinde toplu
ATM'lerin bulun-
duğu yerde kimliği
belirsiz kişi ya da
kişiler tarafından
ATM'lerin camları
patlatıldı.
Olay, sabah saatle-
rinde Alanya'nın
Saray Mahallesi
Oral Caddesinde
bulunan toplu
ATM'lerde gerçek-

leşti. Edinilen bilgi-
lere göre, kimliği
belirsiz kişi ya da
kişiler tarafından
ATM'lerinin cam-
ları kırıldı. Ekran
camları parçalanan
ATM cihazlarına
zarar veren kişi ya
da kişiler için polis
ekiplerin geniş
çaplı araştırmaları
sürüyor. Sabah sa-
atlerinde ATM ci-

hazına para yatır-
mak için gelen Sel-
çuk M. isimli
vatandaş yaşanan
durumdan dolayı
üzüntülü oldu-
ğunu ve bu du-
r u m u
gerçekleştiren kişi-
lerin ise bir an önce
bulunup cezalandı-
rılması gerektiğini
söyledi.

Kaynak: İHA

Prof. Dr. Turgay
Uzun, Cumhurbaş-
kanı Erdoğan’ın 09
Nisan 2025 tarihli ka-
rarıyla Osmaniye
Korkut Ata Üniversi-
tesi (OKÜ) Rektörlü-
ğüne ikinci kez
atandı.

Osmaniye Korkut
Ata Üniversitesi’nde
rektörlük görevini
2021 yılından bu yana

sürdüren Prof. Dr.
Turgay Uzun, 09
Nisan 2025 tarihli
C um h u r b a ş k a n ı
Recep Tayyip Erdo-
ğan’ın imzasıyla gör-
evine yeniden atandı.

Rektör Uzun’dan
Cumhurbaşkanı Er-
doğan ve MHP Genel
Başkanı Bahçeli’ye Te-
şekkür

Atama kararının

ardından sosyal
medya hesabından
bir açıklama yapan
Prof. Dr. Turgay
Uzun, “Osmaniye
Korkut Ata Üniversi-
tesi Rektörlüğüne ye-
niden atanmış
olmamızdan dolayı
takdir, tensip ve gü-
venleri nedeniyle
Sayın Cumhurbaşka-
nımıza, YÖK Başka-
nımıza, başta
Osmaniye Milletveki-
limiz MHP Genel
Başkanı Sn. Devlet
Bahçeli ve ilimiz mil-
letvekillerine, destek-
lerini esirgemeyen
tüm dostlarımıza te-
şekkür ediyorum.
Allah utandırmasın.
Allah devletimize ve
yüce Türk milletine
faydalı hizmetler yap-
mayı nasip etsin.” ifa-
delerine yer verdi.

Akademik Kari-
yer Basamakları

Prof. Dr. Turgay
Uzun, 1991 yılında İs-
tanbul Üniversitesi
Siyasal Bilgiler Fakül-
tesi Kamu Yönetimi
Bölümünden mezun
oldu. Yüksek lisans
eğitimini 1995’te
Dokuz Eylül Üniver-
sitesi Sosyal Bilimler
Enstitüsü Kamu Yö-

netimi Ana Bilim Da-
lında tamamladı. Ar-
dından 2000 yılında
aynı üniversitenin
Kamu Yönetimi bölü-
münde doktora dere-
cesi aldı.

Ünivers i tedeki
Görev Süreci

Akademik hayatı
boyunca çeşitli görev-
lerde bulunan Prof.
Dr. Uzun, 06 Şubat

2021 tarihinde yayım-
lanan Cumhurbaş-
k a n l ı ğ ı
kararnamesiyle Os-
maniye Korkut Ata
Üniversitesi’ne rektör
olarak atanmıştı.
Görev süresi devam
eden Uzun, 09 Nisan
2025 tarihinde yeni-
den bu göreve layık
görüldü

Haber Bülteni

Bankaların ATM'lerine saldırı

Osmaniye Vali
Dr. Erdinç Yılmaz,
26.08.2023 tarihinde
Pençe-Kilit Operas-
yonu bölgesinde
bölücü terör örgütü
mensuplarınca yer-
leştirilen el yapımı
patlayıcının infilak
etmesi sonucu Şehit
olan İstihkâm
Uzman Çavuş

Taner Torun’un Ai-
lesini, Kadirli İlçesi
İlbistanlı Köyün-
deki evlerinde ziya-
ret e�i.

Ziyare�e Kadirli
Kaymakamı Erdinç
Dolu, Aile ve Sosyal
Hizmetler İl Mü-
dürü Tolga Nacar
da yer aldı.

Ziyaret sırasında

Şehit için Kur’an-ı
Kerim okunarak,
dua edildi.

Şehidin Ailesi-
nin hatırlarını sora-
rak bir süre sohbet
eden Vali Yılmaz,
üzerinde şehidin fo-
toğrafının yer aldığı
“Vatan Size Min-
ne�ardır” yazılı
tablo ile Kur'an-ı

Kerim ve Bayrak
takdim e�i.

Vali Dr. Erdinç
Yılmaz, şehide Al-
lah’tan rahmet dile-
yerek, “Aziz
Şehitlerimize olan
borcumuzu hiçbir
zaman ödeyemeyiz.
Şehitlerimizin hatı-
ralarını yaşatmak,
ailelerinin yanında

olmak hepimizin
boynunun borcu-
dur. Kapımız, gön-
l ü m ü z
Şehitlerimizin aile-
lerine her daim
açıktır. Şehidimize,
Allah gani gani rah-
met eylesin, mekânı
cennet olsun. Bu ve-
sile ile Şehitlerimize
Allah’tan rahmet,

ailelerine başsağlığı
ve sabırlar diliyo-
rum” diye konuştu.

Şehidin Ailesi,
ziyare�en memnu-
niyet duyduklarını
ifade ederek, Vali
Dr. Erdinç Yılmaz
ve beraberindeki-
lere teşekkür e�i.

Osmaniye
Valiliği

Vali Yılmaz, şehit Torun’un ailesini ziyaret etti

Rektör Uzun, yeniden OKÜ rektörlüğüne atandı

Kahramanmaraş'ta böbrek
yetmezliği nedeniyle 8 yıldır
diyaliz tedavisi gören Safiye
Muslu, beyin ölümü gerçekle-
şen gencin bağışlanan böbre-
ğinin nakliyle iyileşti.

Elbistan ilçesinde yaşayan
9 çocuk annesi 57 yaşındaki
Safiye Muslu, 12 yıl önce bu-
lantı, kusma ve halsizlik şika-
yetiyle başvurduğu Elbistan
Devlet Hastanesi'nde safra ke-
sesindeki taşın koledok kana-
lına (safra kanalı) düşmesi
nedeniyle böbreğinde sorun
olduğunu öğrendi.

Muslu, sevk edildiği
Adana ÇukurovaÜniversitesi
Balcalı Hastanesi Sağlık Uy-
gulama ve Araştırma Merke-
zi'nde gördüğü tedavinin
ardından kısmen iyileşti
ancak hastalığı yeniden nük-
sedince diyaliz tedavisi gör-
meye başladı.

8 yıldır diyaliz tedavisi
gören Muslu'ya, Antalya'da
geçirdiği trafik kazası sonrası
beyin ölümü gerçekleşen 21
yaşındaki gencin bağışlanan
böbreği Kahramanmaraş
Sütçü İmam Üniversitesi
(KSÜ) Tıp Fakültesi Genel
Cerrahi Ana Bilim Dalı Sağlık
Uygulama ve Araştırma Has-
tanesi'nde nakledildi.

Nakilin ardından diyaliz-
den kurtulan Safiye Muslu,
AA muhabirine, yıllardır sa-
bırla beklediği organ naklinin
gerçekleştirilmesinin sevincini
yaşadığını belir�i.Allah'a şük-
redip sabırla organ naklinin
gerçekleşmesini beklediğini
dile getiren Muslu, şöyle ko-
nuştu: "8 senedir organ nakli
bekliyordum. Çocuklarım
organ verecekti hiçbirininki
uymadı. Ne kadar şükretsem
az, bu Allah'ın bir lütfu. Çok
duygulandım, çok sevindim.
Diyalizim çok zor geçiyordu.
İlk duyduğumda çok sevin-
dim. Allah bağışlayandan da
razı olsun. Allah gani gani
rahmet etsin, mekanını cennet
eylesin. Peygamber Efendi-
mize komşu olsun. Onun için
dua edeceğim.Ailesine ulaşa-
bilirsem onlara da teşekkür

edeceğim."
"Böbrek nakli
en kesin tedavi"

KSÜ Rektörü Prof. Dr.
Alptekin Yasım da hastanın
son dönem böbrek yetmezliği
yaşadığını ve uzun yıllardır
böbrek yetmezliği nedeniyle
diyalize girdiğini anla�ı.

Gerçekleştirilen böbrek
nakliyle hastanın sağlığına ka-
vuştuğunu belirten Yasım,
şöyle konuştu:

"Bu tür böbrek yetmezli-
ğinde organ nakli, böbrek
nakli en kesin tedavi. Diyaliz
tedavisi aslında geçici bir
çözüm. Sonuçta vücu�a biri-
ken zararlı maddeleri toksin-
leri atan bir yöntem ama
yanında birtakım komplikas-
yonların da eşlik e�iği bir
yöntem. O yüzden en ideali
organ nakli, böbrek nakli.
Türkiye açısından en büyük
sıkıntılardan birisi böbrek
nakli ha�a bütün organ nakil-
lerinde verici sıkıntısı. Çünkü
insanlarımız organlarını ver-
miyor maalesef. Yani böbrek
gibi karaciğer gibi bazı nakil-
lerde hasta yakınlarından
organ alınarak tedavi yoluna
gidilebiliyor ama hastadan
organ alınamayacak durum-
lar var, kalp nakli, akciğer
nakli gibi durumlarda mu-
hakkak kadavradan nakil
yapmak lazım."

Beyin ölümü
gerçekleşen gencin diğer

organları da başka hastalara
nakledildi

KSÜ Tıp Fakültesi Genel
CerrahiAna BilimDalı Organ
Nakli Birimi Sorumlu Yardım-
cısı Doktor Öğretim Üyesi
Sezgin Topuz da Muslu'ya
hayat veren bağışçının karaci-
ğeri ve diğer böbreğinin de
farklı illerde iki hastaya nakle-
dildiğini söyledi.

Deprem sonrası kadavra-
dan 5 organ nakli gerçekleştir-
dikleri anlatan Topuz, "Nakil
gerçekleştirme tekniği açısın-
dan hiçbir eksiğimiz yok
ancak bağışların artması gere-
kiyor." dedi.

Kaynak: AA

8 yıldır girdiği diyalizden
kadavradan nakille kurtuldu

Osmaniye Zafer
Partisi İl Başkanı
Arınç Ulaştır, iklim
değişikliğinin küre-
sel aktörler tarafın-
dan kendi çıkarları
doğrultusunda şe-
killendirilen, ulusal
egemenlikleri tehdit
eden bir araç hâline
getirilmemesi gerek-
tiğini belir�i.

Ulaştır, yaptığı
açıklamada, önü-

müzdeki günlerde
Türkiye Büyük Mil-
let Meclisi günde-
mine gelmesi
beklenen "İklim De-
ğişikliği Kanunu" ta-
sarısının, yalnızca
çevresel değil, aynı
zamanda sosyal,
ekonomik ve politik
boyutları olan kap-
samlı birmesel oldu-
ğunu aktardı.

İklim değişikliği-

nin inkâr edilemeye-
cek bir gerçeklik ol-
duğunu ifade eden
Ulaştır, şunları kay-
de�i:

“Bu yasa tasarısı-
nın küresel iklimpo-
litikalarının bir
uzantısı olarak, mil-
letimizin yaşambiçi-
mine, üretim
alışkanlıklarına,
enerji kullanımına
ve ha�a bireysel öz-

gürlüklerine doğru-
dan müdahale etme
potansiyeli bulun-
maktadır. Unutul-
mamalıdır ki;
küresel sorunlar, kü-
resel çözümler adı
altında sunulan tek
tip reçetelerle değil,
milli çıkarları göze-
ten akılcı yaklaşım-
larla ele alınmalıdır.
Kanun tasarısının
arka planı, yalnızca
çevresel hedeflerle
sınırlı değildir. Bir-
çok gelişmiş ülke, bu
tür düzenlemeleri
kullanarak geliş-
mekte olan ülkelere
baskı uygulamakta,
onları dışa bağımlı
hâle getirmekte ve
üretim güçlerini sı-
nırlamaktadır.

Bu bağlamda
Türkiye, kendi kal-
kınma hedeflerini,

sanayisini ve üretici-
sini koruyacak şe-
kilde dikkatli ve titiz
bir değerlendirme
yapmak zorunda-
dır.”
MİLLETVEKİL-
LERİNE
SESLENDİ

Ulaştır, Uluslar-
arası anlaşmaların,
fonların ve dayatma-
ların etkisinde hazır-
lanan bir yasa; milli
egemenliğe zarar ve-
recek, halkın yaşam
standartlarını düşü-
receğini aktardı.

TBMM’de görev
yapan tüm milletve-
killerine seslenen
Ulaştır, “Yasa tasarı-
sını enine boyuna in-
celeyiniz. Küresel
lobilerin değil,mille-
timizin çıkarlarını
gözetiniz. Enerji po-
litikamızdan gıda

üretimimize kadar
her alanda etkili ola-
cak bu düzenleme-
nin gizli ajandalarla
şekillenmesine izin
vermeyiniz. Gerçek
çevrecilikle küresel
vesayet projelerini
birbirinden ayırınız.
İklim değişikliği ba-
hanesiyle insan ha-
yatına müdahaleyi
sıradanlaştıran, bi-
reysel özgürlükleri
sınırlayan ve milli
bağımsızlığımıza
gölge düşürecek hiç-
bir yasaya sessiz kal-
mayacağız. Bu
ülkenin evlatları ola-
rak bizler, doğamızı
da, devletimizi de,
özgürlüğümüzü de
küreselcilere teslim
etmeyeceğiz!” ifade-
lerini kullandı.

MehmetAli
Ulugöl

Başkan Ulaştır, iklim değişikliğinin önemine dikkat çekti



12 Nisan 2025 Cumartesi AkdenizSayfa 3 Yerel ve Bölge Haberleri-Asayiş

Osmaniye’nin
Kadirli ilçesinde,
evinin damından
düşen kişi hayatını
kaybe�i.

Zeki Kıstı (63),
Dervişpaşa Mahal-
lesi’ndeki tek katlı
evinin damından
dengesini kaybede-
rek düştü.

Çevredekilerin
durumu bildirmesi
üzerine bölgeye
sağlık ve polis ekip-
leri sevk edildi.

Ağır yaralı ola-
rak Kadirli Devlet
Hastanesi'ne kaldı-
rılan Kıstı, müda-
haleye rağmen
yaşamını yitirdi.

Haber Bülteni

Evinin damından
düşen kişi öldü

Osmaniye Valisi
Dr. Erdinç Yılmaz,
Sumbas İlçesinde
Akçataş İlkokulu
öğrencilerini ziyaret
e�i.

Vali Yılmaz, Ak-

çataş Köyündeki
okul ziyaretinde,
"Ailemiz Neşemiz
Hayallerimiz Umu-
dumuz” isimli
Resim, Şiir, Hikâye
Yarışmasına katıla-

cak öğrencilere ba-
şarılar diledi.

Vali Yılmaz, “Bu
yarışmanın çocukla-
rımızda aile bilinci
ve farkındalık oluş-
turulması anla-

mında değer kata-
cağını düşünüyo-
ruz.

Çocuklarımız ta-
rafından çok güzel
resim, şiir ve hikâ-
yelerin ortaya kona-
cağına inanıyoruz.
2025 Aile Yılı etkin-
likleri kapsamında
Osmaniye Valiliği,
Aile ve Sosyal Hiz-
metler İl Müdür-
lüğü ve İl Milli
Eğitim Müdürlüğü
işbirliğinde düzen-
lenecek yarışmaya
katılacak bütün öğ-
rencilerimize başa-
rılar diliyorum”
dedi.

Kaynak: Valilik

Osman i ye ’d e
Depremzede Özel
Gereksinimli Çocuk-
lar İçin Spor ve Re-
habilitasyon Projesi
başladı

Türkiye Özel
Sporcular Eğitim
Yardım ve Spor
Vakfı (TÖSEV) tara-
fından yürütülen
“Depremzede Özel
Gereksinimliler İçin
Spor ve Rehabilitas-
yon Projesi” nin açı-
lışı, Palalı Süleyman
Özel Eğitim Uygu-
lama Okulu ev sa-
h i p l i ğ i n d e

gerçekleştirildi.
Açılış progra-

mına, Gençlik ve
Spor İl Müdürü
Yusuf Çebi,AKParti
Osmaniye İl Başkanı
Mehmet Sadi Bin-
boğa, Kadirli ve Dü-
ziçi Gençlik ve Spor
İlçe Müdürleri, özel
eğitim okullarının
müdürleri, sivil top-
lum kuruluşlarının
temsilcileri, özel ge-
reksinimli sporcular
ve aileleri katıldı.

Programın açılış
konuşmasını yapan
TÖSEVYönetimKu-

rulu Başkanı Ömer
Osman Yanık, proje-
nin hedeflerine dair
sunum gerçekleş-
tirdi.

"Spor, iyileşti-
rici bir köprüdür"
Programda ko-

nuşan Osmaniye
Gençlik ve Spor İl
MüdürüYusuf Çebi,
şu ifadeleri kullandı:

"06 Şubat depre-
minin yaralarını hep
birlikte sarmaya
devam ediyoruz.
Bugün burada, çok
kıymetli özel gerek-
sinimli çocuklarımız

için anlamlı bir pro-
jeye başlıyoruz. Spo-
run sadece bir
fiziksel aktivite
değil; aynı zamanda
bir rehabilitasyon
aracı, bir umut ve
yeniden ayağa
kalkma gücü oldu-
ğunu biliyoruz. Bu
projeyle, hem çocuk-
larımızın yaşadığı
travmaları hafiflet-
mek hem de ailele-
rine psikososyal
destek sunmak isti-
yoruz.

Gençlik ve Spor
İl Müdürlüğü ola-
rak, TÖSEV ile iş bir-
liği içinde elimizden
gelen tüm desteği
vermeye devamede-
ceğiz. Projeye emek
veren herkese teşek-
kür ediyorum."

Dört ay sürecek
olan proje kapsa-
mında özel gereksi-
nimli çocuklara
yönelik çeşitli sportif
etkinlikler, rehabili-
tasyon çalışmaları ve

aile destek program-
ları düzenlenecek.
Proje, deprem son-
rası özellikle travma
yaşayan çocukların

topluma yeniden ka-
z a nd ı r ı lma s ı n a
önemli katkılar sun-
mayı amaçlıyor.

Kaynak: GSİM

Adana'da bıçak
zoruyla elektrikli bi-
siklet ve cep telefonu
gasbeden 2 şüpheli
Yüreğir polisleri ta-
rafından yakalandı.
Yakalanan zanlılar
çıkarıldıkları mah-
kemece tutuklandı.

Olay, 10 Nisan
günü Yüreğir ilçe-
sine bağlı Akıncılar
Mahallesi'nde mey-
dana geldi. İddiaya

göre, F.K. ve A.H.
Abdülhamit Arra-
vi'nin bıçak zoruyla
elektrikli bisikletini
ve cep telefonunu
gasbedip kaçtı. İhbar
üzerine bölgeye
gelen Yüreğir Dev-
riye ekipleri, Abdül-
hamit Arravi'den
söz konusu şüpheli-
lerin nereye doğru
kaçtığını öğrendi.

Devriye ekipleri

Akıncılar Mahallesi
ara sokaklarında
F.K. ve A.H.'yi çal-
dıkları elektrikli bi-
sikletle yakaladı.
Arravi'nin teşhisiyle
şüpheliler gözaltına
alındı. Emniye�eki
işlemleri tamamla-
nan her iki zanlı da
sevk edildikleri adli-
yede çıkarıldıkları
mahkemece tutuk-
landı. İHA

Elektrikli bisiklet ve cep telefonu gasbeden zanlılar tutuklandı

Özel gereksinimliler için spor projesi başlatıldı

Vali Yılmaz Sumbas’ta okul ziyaret etti

L'Oreal Grup, cilt hasta-
lıklarının küresel etkileri ko-
nusunda farkındalığı
artırmak amacıyla "L'Oreal
Act for Dermatology - Der-
matoloji Hareketi" progra-
mını başla�ı.

Şirke�en yapılan açıkla-
maya göre, L'Oreal Dermato-
lojik Güzellik Bölümü (LDB)
tarafından yürütülecek prog-
ram için beş yıl boyunca 20
milyon avro bütçe ayrıldı.
Programla dünya genelinde
cilt hastalıkları yaşayan 2,1
milyar kişiye destek sağlan-
ması ve cilt sağlığına erişimin
artırılması hedefleniyor.

Program çerçevesinde
L'Oreal ile Dünya Sağlık Ör-
gütü (DSÖ) arasında yapılan
işbirliği, yaygın cilt hastalık-
larıyla birlikte ihmal edilen
tropikal hastalıkların neden
olduğu cilt sorunlarıyla mü-
cadeleye katkı sağlayacak. İş-
birliği, bu hastalıkların
küresel ölçekte daha iyi izlen-
mesini ve sağlık sistemlerinin
bu alandaki kapasitesinin ar-
tırılmasını da kapsıyor.

Dermatoloji çölleri ve
erişim sorunu

L'Oreal ve Uluslararası
Dermatoloji Dernekleri Bir-
liği (ILDS) işbirliğiyle yürü-
tülen Küresel Cilt Sağlığı
Erişimi Gözlemevi çalışması,
dünya genelinde cilt sağlı-
ğına erişimde ciddi eşitsizlik-
ler olduğunu ortaya koydu.
194 ülkeden elde edilen veri-
lere göre, ülkelerin üçte birin-
den fazlasında her 100 bin
kişiye bir veya daha az der-
matolog düşüyor. Bu da yak-
laşık 3,5 milyar kişinin
"dermatoloji çölleri" olarak
tanımlanan bölgelerde yaşa-
dığı anlamına geliyor.

Ekim 2024'te başlatılan ve
2025'te sonuçları açıklanacak
çalışmada, dermatologların
küresel dağılımı, hastaların
karşılaştığı erişim engelleri
ve alternatif sağlık hizmetle-
rine ulaşım konuları ele alını-
yor. 20 milyon avro bütçeli,
beş yıllık L'Oreal Act for Der-
matology fonu, cilt sağlığı
erişimindeki açıkları kapat-
mak için "Bilgiye Öncülük
Etmek", "Farkındalığı Artır-
mak", "Eğitimi Güçlendir-

mek" ve "Çözümleri Ölçek-
lendirmek" gibi dört temel
stratejiye odaklanıyor.

"Cilt sağlığını küresel
gündeme taşımalıyız"
Açıklamada görüşlerine

yer verilen L'Oreal Dermato-
lojik Güzellik Bölümü Baş-
kanı Myriam
Cohen-Welgryn, L'Oreal Act
for Dermatology programı-
nın, cilt hastalıklarının fizik-
sel, zihinsel ve duygusal
yükünü taşıyan milyarlarca
insanın cilt sağlığı hizmetle-
rine erişiminde yaşadığı zor-
lukları ele alarak yaşamlarını
iyileştirme konusundaki ka-
rarlılıklarını temsil e�iğini
belir�i.

Cohen-Welgryn, dermo-
kozmetik alanında lider ola-
rak harekete geçme
sorumluluklarının olduğunu
vurgulayarak, "Dermatolog-
lar, sağlık çalışanları, bilimsel
kuruluşlar ve DSÖ gibi küre-
sel organizasyonlarla yakın
işbirliği içinde çalışarak, her-
kes için, her yerde cilt sağlı-
ğına erişimi sağlama
misyonunu üstleniyoruz. Bu
amacımıza da kapsayıcı şe-
kilde hiçbir toplumu geride
bırakmadan ulaşmayı hedef-
liyoruz." ifadelerini kullandı.

Massachuse�s General
Hospital Harvard Tıp Fakül-
tesi Küresel Sağlık Dermato-
lojisi Direktörü, ILDS
Uluslararası Dermatoloji
Vakfı Başkan Yardımcısı ve
Cilt Gözlemevi Baş Araştır-
macısı Esther Freeman da cilt
hastalıkları olan insanların
sağlık hizmetlerine erişim ko-
nusunda sıkıntı çektiğinin al-
tını çizdi.

Freeman, "Dermatolog ve
eğitimli sağlık çalışanı eksik-
liği, dermatoloji çölleri yara-
tarak milyonlarca insanın cilt
hastalıklarının teşhis ve teda-
visinden mahrum kalmasına
neden oluyor. Bu, ciddi ha�a
hayati sonuçlara yol açabili-
yor. Acilen eylem çağrısıyla
karşı karşıyayız. Sağlık çalı-
şanlarını güçlendirmeli, hü-
kümetlerle işbirliği yaparak
cilt sağlığını küresel gün-
deme taşımalıyız." açıklama-
larında bulundu.

Kaynak: AA

“Cilt Hastalıklarına Karşı Küresel
Farkındalık Programı Başladı”

Osman i ye ' d e
ağır hasarlı binanın
kontrollü yıkımı için
10 tonluk iş maki-
nesi, vinçle 12 katlı
binanın üzerine çı-
karıldı.

Kahramanmaraş
merkezli depremler-
den etkilenenOsma-
niye'de, Esenevler
Mahallesi'nde bulu-
nan 12 katlı Haktan
Apartmanı'nın kont-
rollü yıkımı için 10
tonluk iş makinesi
vinç yardımıyla bi-
nanın üzerine çıka-
rıldı.

Hasarlı binanın
çevresinde bulunan
hasarsız binaların yı-

kımdan zarar gör-
memesi için işmaki-
nesi vinç yardımıyla
12 katlı binanın en
üst katına çıkarıldı.
Yıkım en üst ka�an
aşağı olacak şekilde
yapılmaya başlana-
cak.Osmaniye'de ve
deprem bölgele-
rinde böyle yıkımlar
yaptığını söyleyen
Kepçe Operatörü
Turan Çolakkadı,
"Mecbur sıkıntılı
yerlerde makineyi
yukarı çıkarıp yuka-
rıdan aşağıya yıkım
yapıyoruz. Makasla
da çok bir yeri yıktık
biz ama burada ya-
kınlarında bina var

diye yukarıdan aşa-
ğıya ineceğiz. Tehli-
keleri var elbe�e, bu
şar�a biz de kolon-
ları gezdik tabii taşı-
yıcı kolonları bir
sıkıntı var mı diye
çatlak, patlak yok.
Hiçbir sıkıntımız
yok yani, yıkarız
Çağla Sitesi'ni nasıl
yıktıysak" diye ko-
nuştu.Sesli: "Mutlu-
yuz ama buruk bir
mutluluk yaşıyoruz"

Osmaniye'de 6
Şubat depremlerin-
den en fazla etkilen
mahalle olduklarını
söyleyen Esenevler
Mahallesi Muhtarı
Tarık Sesli, "Son bi-

nalardan bir tane-
siydi Haktan Apart-
manı. Vinçi tepesine
çıkardılar, onun yı-
kımına başlanacak.
İnşallah bu da yıkı-
lacak, burası rezerv
alanına girdi. Yan-
daki binamız da
girdi rezerv alanına
ama mahkeme so-
runu var çözülünce
inşallah oda yıkıla-
cak. Aslında mutlu-

yuz ama buruk bir
mutluluk yaşıyoruz.
Benim tek istediğim
Esenevler Mahalle-
si'nde yaşayanlar-
dan 2 yıl sonra
buranın çehresi de-
ğişecek çok güzel
olacak ölmezsek hep
beraber göreceğiz o
yüzden sevinçliyim.
Şimdi alan dar alt-
taki Hasan Çenet bi-
nası yıkılmayacak,

yandaki bina mah-
kemelik daha yıkım
kararı çıkmadı. Nor-
mal yıkılırsa sağa
sola zarar vereceği
için üs�en yıkım ka-
rarı verildi. Üs�en
yavaş yavaş aşağı
inilecek. Daha önce
bunu yaptılar 3 bi-
nada. İnşallah bir sı-
kıntı çıkmaz, kısa
sürede biter" dedi.

Kaynak: İHA

Yıkım için 12 katlı binanın üzerine 10 tonluk
iş makinesi çıkarıldı
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Elazığ'da Fırat Üniversitesi
Veteriner Fakültesi öğrencisi Hü-
seyin Göksel Karabulut ve hem-
şire Cebrail Yalçın, kiraladıkları
müstakil bir evi Osmanlı döne-
minde saraylarda yetiştirilen
"sultan tavuğu" üretimi için
adeta AR-GE merkezine dönüş-
türdü.

Yıllar önce farklı mekanlarda
hobi amaçlı sultan tavuğu yetiş-
tiriciliğine başlayan Karabulut
(24) ve Yalçın'ın (39) yolu 5 yıl
önce civcivlere yem almak için
gi�ikleri bir firmada kesişti.

Tanışan ve arkadaş olan Ka-
rabulut ve Yalçın, Türkiye'de
nesli tükenme tehlikesi altındaki
Osmanlı mirası sultan tavuğu
üretimini yaygınlaştırmak ve
renk çeşitliliğini artırmak için
Zafran Mahallesi'nde bahçeli tek
katlı bir ev kiraladı.

Karabulut okulundan, Yalçın
da işinden arta kalan zamanla-
rında iki katlı, adetaAR-GEmer-
kezine dönüştürdükleri bu evde
bir araya gelerek tavukların üre-
timi ve bakımı ile ilgileniyor.

Ana ırkı beyaz olan anaç ta-
vuklar ile elde edilecek 20 farklı
renkten "lavanta", "lavanta kar-
yağdı", "sarı siyah kolombiya",
"beyaz siyah kolombiya", "izabel
porselen", "kıvırcık", "lavanta tu-
runç boyunlu" ve "altın boyunlu"
olan 8 rengin üretimini stan-
darda oturtan iki arkadaş sosyal
medya üzerinden hem yumurta
hem anaç tavuk satışını sürdürü-
yor.

Gayemiz bu özel ırkı
dünyaya duyurabilmek"

Hüseyin Göksel Karabulut,
AA muhabirine, küçük yaşlar-
dan bu yana çiftlik hayvanlarının
üretimine ilgi duyduğunu,
kümes hayvanları üzerine inter-
ne�en araştırma yaparken yerli
tavuk ırkı olan Osmanlı sultan
tavuklarının dikkatini çektiğini
söyledi.

Bu tavuğun Türkiye'de nesli
tükenme tehlikesi altındaki tür-
ler arasında yer aldığını ifade
eden Karabulut, dedesine ait
bahçede oluşturduğu kümeste
yetiştiriciliğini yaparken üretimi
konusunda deneyim kazandığını
belir�i.

Bu alanda uzmanlaşmak için
veteriner fakültesinde okudu-
ğunu dile getiren Karabulut, 5
yıldır da arkadaşı Cebrail Yalçın
ile oluşturdukları ve "AR-GE kü-
mesi" olarak nitelendirdikleri
müstakil evde üretimini yaygın-
laştırmak için çalıştıklarını an-
la�ı.

Karabulut, "Yerli ve milli ırkı-
mızın AR-GE çalışma kısmında
birlikte mücadele veriyoruz. Ül-
kemize bu yerli ırkımızı, değeri-
mizi kazandırıp, yok olmasına
engel olmak istiyoruz. Temel ga-

yemiz ülkemizin değeri olan, Os-
manlı saraylarında beslenen bu
özel nadide ırkı Türkiye'de hak
e�iği bir noktaya getirebilmek ve
dünyaya duyurabilmek." dedi.

Yaklaşık 3 yıl önce de "Doğu
ve Güneydoğu Anadolu Bölgesi
Süs Tavukları ve Bahçe Hayvan-
ları Yetiştiricileri Derneği"ni kur-
duğunu belirten Karabulut,
bugüne kadar yaptıkları AR-GE
çalışmaları sonucu sultan tavuk-
larından farklı renklerde üretim
yapmayı başardıklarını söyledi.

"8 rengin üretimini standart
olarak otur�uk. Bu 8 renkteki ta-
vukları nesilden nesle aktarabile-
ceğiz." diyen Karabulut, bundan
sonraki süreçte diğer 12 rengin
de üretimini standarda oturtmak
için çaba sarf edeceklerini belir�i.

Karabulut, Türkiye Süs Ta-
vukları ve Bahçe Hayvanları Fe-
derasyonu tarafından 2022
yılında Afyonkarahisar'da dü-
zenlenen "5. Ulusal Kümes Hay-
vanları Gösterisi"nde yetiştirdiği
siyah sultan tavuğunun Türkiye
şampiyonu olduğunu anlatarak,
sultan tavuklarının üretimini
büyük bir özveriyle sürdürdük-
lerini belir�i.

"Yıllardır bu ırk üzerinde
renk çalışmaları yapıyoruz"

Cebrail Yalçın da Fırat Üni-
versitesi Hastanesi'nde görev
yaptığını, mesai saatleri dışın-
daki vaktini yaklaşık 10 yıldır
sultan tavukları yetiştiriciliğine
adadığını söyledi.

Önceleri hobi amaçlı yaptığı
işi Hüseyin Göksel Karabulut ile
tanıştıktan sonra yerli ve milli
olan bu ırkın üretimini yaygın-
laştırmak için sürdürdüğünü an-
latan Yalçın, atalardan miras
kalan bu türü korumak, geliştir-
mek ve yeni renkler elde ederek
insanların bu türe ilgisini artır-
mak istediklerini kayde�i.

Sultan tavuklarına önceleri
kiraladıkları müstakil evin bah-
çesindeki kümeste baktıklarını
ancak zamanla sayılarının artma-
sından dolayı evin her bir oda-
sını farklı renklerdeki sultan
tavuklarına ayırdıklarını anlatan
Yalçın, "Yıllardır bu ırk üzerinde
renk çalışmaları yapıyoruz, stan-
dartlarını daha da üst düzeye
çekmeye çalışıyoruz. Elimizden
geldiğince civciv ve anaç tavuk-
ları sahiplendiriyoruz. Bizleri
arayan, 'Bu ırkı ben de beslemek
ve bu üretime gönül vermek isti-
yorum.' diyenlere de yardımcı
oluyoruz." diye konuştu.

Kaynak: AA

İki arkadaş müstakil evi sultan tavuğu üretimi
için adeta "AR-GE" merkezine dönüştürdü

Ağrı'nın Eleşkirt ilçesinde yaşayan ilkokul
mezunuMuhammed Bayram, imkanların kısıtlı
olduğu köyde atık malzemelerden elektrikle ça-
lışan iki araç üreterek günlük işlerinde kullanı-
yor.İlçeye bağlı Türkeli köyünde yaşayan
ilkokul mezunu 27 yaşındaki Muhammed Bay-
ram, hayvancılığın yanında yaz aylarında arıcı-
lık yapıyor.

Küçük yaşlardan beri araçlara merakı olan
Bayram, köyde günlük işlerinde kullanmak için
hayalindeki aracı gerçeğe dönüştürmek ama-
cıyla atık malzemeleri bir araya getirerek çalış-
maya başladı.

Bahçede kurduğu baraka tarzı küçük atölye-
sinde profiller, demir parçaları başta olmak
üzere onlarca parçayı bir araya getiren ve yeni
akü alan Bayram, geçen yıldan bu yana elek-
trikle çalışan iki araç üreterek hayalini gerçek-
leştirdi.

Köy şartlarında kısıtlı imkanlarla hayallerin-
den vazgeçmeyen Bayram, biri 4x4 diğeri 4x2
olan iki aracı hem kendi işlerinde hem de ihti-
yaç duyulduğunda komşularına yardımcı
olmak için kullanıyor.

Muhammed Bayram, AA muhabirine, kü-
çüklükten beri mekanik ve demir işlerine me-
raklı olduğunu söyledi.

Yaptığı araçların elektrikli olduğunu belirten
Bayram, "İlk aracımı yaptığımda 'Yapamazsın,
bu boş iş boşuna uğraşıyorsun' diyenler oldu.
Sonrasında 'Acaba yapabilir mi, bitirebilir mi?'
diyenler oldu. Allah'ın izniyle başardık. Sanayi-
den topladığım atık malzemelere araçları yap-
tım. Hurdadan gelenmalzemeleri de kullandım.

Hepsini atık malzemelerden yaptım." dedi.
Bayram, araçları yaparken malzeme bul-

makta güçlük çektiğini ancak hayalinden vaz-
geçmediği için yoğun bir uğraş verdiğini anla�ı.

"Arıcılıkta kullanmak için üre�im"
Atık malzeme bulma sıkıntısı yaşadığına işa-

ret eden Bayram, "Malzemeyi geç bulabildiğim
için bir ayda yapmam gereken işleri 3-4 ayda
yaptım. Malzeme bulma noktasında sıkıntı ya-
şadığım için bazen vazgeçme noktasına geldim
ama azmim pes etmeme izin vermedi. İkisi de
elektrikle çalışıyor. Çevreye zararları yok. Motor
ve egzoz yok. 70-80 kilometre menzilleri var. 50
kilometre hıza ulaşıyor. 6 saa�e şarjı ful dolu-
yor. Hiç durmadan 2 saat sürebiliyorum. Zaten
arıcılık yapıyorum. Arıcılıkta kullanmak için
üre�im. Kovan taşımalarda çok yardımcı olu-
yor." diye konuştu.

Atık malzemeleri daha çok hurdacıdan aldı-
ğını dile getiren Bayram, köyde herkesin kendi-
sini takdir e�iğini anla�ı.

Gençlere hayallerinin peşinden koşması ve
vazgeçmemeleri noktasında tavsiyelerde bulu-
nan Bayram, şunları kayde�i:

"Kısıtlı imkanlarda bir kaynak makinası, bir
spiral ve bir matkap ile ancak bu kadarını yapa-
bildim. Bunları geliştirip hızı daha çok olan araç-
lar yapmak istiyorum. Her türlü iklimde
kullanılan araçlar. Kar, kış, yağmur çamur de-
meden her koşulda çalışıyor. Çocuğuma da bir
tane yapacağım. Köydeki diğer çocuklar da kul-
lanır. Malzeme aldığımda fiyat konusunda yar-
dımcı olurlarsa çok sevinirim."

Kaynak: AA

İlkokul mezunu genç hayalindeki
Araçları atık malzemelerle üretti
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Osmaniye’de, bir
iş yerinin havalan-
dırma boşluğuna
düşen yavru kedi, it-
faiye ekiplerinin
müdahalesiyle kur-

tarıldı. Osmani-
ye’nin Fakıuşağı
Mahallesinde bulu-
nan Kafeler Cadde-
si'nde bir iş yerinin
havalandırma boşlu-

ğunda yavru kedi
sesi duyan vatan-
daşlar itfaiye ekiple-
rine haber verdi.

Bölgeye sevk edi-
len ekipler, özel apa-

ratlar kullanarak
yavru kediyi mah-
sur kaldığı boşluk-
tan güvenli şekilde
çıkardı.

Ekipler tarafın-
dan kurtarılan yavru
kedi, veteriner
hekim tarafından
muayene edildi.

Yapılan kontrol-
lerde herhangi bir
yaralanması bulun-
madığı tespit edilen
minik kedi, sahip-
lendirilmek üzere
koruma altına
alındı.

Kaynak: İHA

Kibyra Antik
Kenti’nde bulunan
ve dünyada sadece
burada yer alanMe-
dusa mozaiği,
Nisan ayı itibarıyla
tekrar ziyarete
açıldı. 2009'dan bu
yana süren kazı ça-
lışmalarında ortaya
çıkarılan mozaik,
MS 1. yüzyıla tarih-

leniyor ve her yıl
binlerce turisti ağır-
lıyor.

Burdur’un Göl-
hisar ilçesinde yer
alan Kibyra Antik
Kenti’nde, 2009 yı-
lında başlayan kazı
çalışmalarıyla or-
taya çıkarılan ve
yüzde 95 orijinal
olarak günümüze

ulaşan Medusa mo-
zaiği, Nisan ayının
gelmesiyle tekrar zi-
yarete açıldı. Dün-
yada yalnızca
Kibyra Antik
Kenti’nde bulunan
bu eser, "opus sec-
tile" tekniğiyle ren-
kli mermerlerden
inşa edilmiş.

Medusa mo-
zaiği, Kibyra Antik
Kenti içerisindeki
Odeon’un ortasında
yer alıyor. Kış ayla-
rında iklim şartla-
rından korunmak
amacıyla üzeri ka-
patılan mozaik, ha-
vaların ısınmasıyla
birlikte tekrar ziya-
rete açıldı. MS 1.
yüzyılın ilk evrele-
rine tarihlenen bu
eşsiz eser, mitolo-
jide "Gözlerine

bakan kötü niyetli
kişileri taşa çeviren
yılan saçlı, dişi ca-
navar" olarak bili-
nen Medusa
figürünü tasvir edi-
yor. Antik dönemde
konser alanı, meclis,
mahkeme ve üzeri
kapalı tiyatro olarak
kullanılan Odeon,
Kibyra Antik Ken-

ti'nin ziyaretçilerin
en çok ilgisini çeken
eserlerinden biri
olarak öne çıkıyor.

Kibyra Antik
Kenti Kazı Başkanı
Prof. Dr. Şükrü Öz-
doğru, sosyal
medya hesabından
yaptığı açıklamada,
"Kış ayları boyunca
iklim şartlarından

korunması ama-
cıyla üzeri kapatılan
KibyraMedusa mo-
zaiği ile Odeon
Stoası zemin mo-
zaiği yeniden açıl-
mış olup, 2025
Kasım ayı sonuna
kadar ziyaret edile-
bilir" ifadelerini kul-
landı.

Kaynak: İHA

Medusa mozaiği, yeniden ziyarete açıldı

Mahsur kalan yavru kediyi itfaiye ekipleri kurtardı
Bursa Teknik Üniversitesi

(BTÜ) akademisyenleri ken-
tin sıvılaşma alanlarını tespit
ederek deprem risk haritasını
çıkarıyor.

BTÜ Mühendislik ve
Doğa Bilimleri Fakültesi İn-
şaat Mühendisliği Bölümü
Öğretim Üyesi Prof. Dr.
Eyübhan Avcı ve ekibi, Kah-
ramanmaraş merkezli dep-
remlerden etkilenen illerde
yıkımın nedenleri üzerine 2
yıldan fazla süre araştırma
yaptı.

Bursa'nın depremselliği
konusunda yıkıma neden
olabilecek zemin sıvılaşma-
sıyla ilgili proje geliştiren
Avcı, 8 akademisyenle yü-
rü�üğü çalışma kapsamında
3 ay önce Bursa'nın zemin ve
deprem risk haritasını çıkar-
maya başladı.

Çalışmalara Gemlik ilçe-
sinden başlayan akademis-
yenlerin elde e�iği veriler,
özel yazılımlarla belediyele-
rin de sistemine aktarılacak.
Bursa genelinde yaklaşık 6
yılda tamamlanması planla-
nan projeyle belediyelerin sis-
temine ada ve parsel
numaraları girildiğinde de-
taylı zemin bilgisi, sıvılaşma
riski ve risk haritası gibi bil-
giler görülebilecek.

Projenin son aşamasında
ise yerli ve milli imkanlarla
geliştirilen bor katkılı enjeksi-
yonmalzemesi sayesinde risk
teşkil eden binaların yıkılma-
dan depreme dayanıklı hale
getirilmesi hedefleniyor.

"Bursa da Hatay'a
benzer zemin özellikle-
rine sahip bir il"

Prof. Dr. Eyübhan Avcı,
AA muhabirine, depremsel-
lik açısından Bursa'nın riskli
bir il olduğunu söyledi.

Kahramanmaraş merkezli
depremlerden en çok etkile-
nen illerden biri olan Hatay
ile Bursa'nın zemin özellikle-
rinin benzerlik gösterdiğini
belirten Avcı, özellikle Gem-
lik ilçesinin olası bir dep-
remde ciddi hasar
alabileceğini vurguladı.

Avcı, depreminmerkezine
200 kilometre uzaktaki Ha-
tay'ın ciddi yıkıma uğradığını
anımsatarak, şöyle konuştu:

"Bunun nedenini de araş-
tırdık. Yaklaşık 2 yıldır böl-
gede çalışma yürütüyoruz.
En büyük nedenlerinden biri
zemin özellikleriydi. Ha-
tay'da ciddi miktarda sıvıla-
şabilir, yumuşak zemin
özelliği bulunan alanlar
vardı. Bu da depremde hasar
riskini artırdı. Bursa da Ha-
tay'a benzer zemin özellikle-
rine sahip bir il. Özellikle
Gemlik ve Mudanya gibi
sahil bölgeleri sıvılaşma böl-
gesi. Tıpkı Hatay İskende-
run'a benziyor. Nilüfer Ovası

ve ova kısımları da Hatay'ın
Antakya bölgesine benziyor.
O yüzden Bursa'nın ciddi bir
depremde hasar alma riski ol-
dukça yüksek."

Kuzey Anadolu fay ha�ı-
nın bir kısmının Bursa'dan
geçtiğine dikkati çeken Eyüb-
han Avcı, yaptıkları saha ça-
lışması ve zemin
araştırmalarıyla olası Mar-
mara depreminde özellikle
Gemlik ilçesinde çökmelerin
yaşanabileceğini anla�ı.

"Tamamen yerli ve milli
teknolojiyle geliştirilen ya-
zılımları kullanacağız"
Avcı, farklı analiz yöntem-

leri ile haritalama çalışması
başla�ıklarını ve Bursa'nın
depremselliğini çok yönlü ele
alacaklarını söyleyerek, şun-
ları kayde�i:

"Burada tamamen yerli ve
milli teknolojiyle geliştirilen
yazılımları kullanacağız.
Önce Gemlik ilçesinin detaylı
zemin haritasını çıkarıyoruz.
Burada sondaj verileri ve
diğer çalışmalardan yararla-
nacağız. Zemini haritalandı-
racağız. Sıvılaşabilir,
yumuşak zemin ve heyelan
riskli alanları tespit edeceğiz.
Bunu yaparken de daha
sonra fay hatlarını gireceğiz.
Olası depremleri simüle ede-
ceğiz. Daha sonra yapıları
oturtacağız. Nerede risk var,
hangi yapılar yıkılır, bunları
net olarak belirlemiş olaca-
ğız."

Çalışmanın bir sonraki
aşamasında ise geliştirilen
sisteme ada parsel numarası
girildiğinde bölgenin, mahal-
lenin ve yakın çevrede bulu-
nan binalarla ilgili
depremsellik anlamında çe-
şitli bilgilere ulaşılabileceğini
belirten Avcı, yerli ve milli
imkanlarla geliştirilen sis-
temle risk teşkil eden binaları
yıkmadan yerinde dönüştü-
rebileceklerine dikkati çekti.

Avcı, sözlerini şöyle ta-
mamladı:

"Binanız iyi fakat zemin
kötü. Burada binayı yıkmak
milli servetin ortadan kalk-
ması demek. Tamamen yerli
ve milli imkanlarla üre�iği-
miz bor katkılı enjeksiyon
malzemesi var. Binanın
içinde küçük temellerden de-
likler açarak enjeksiyon yapa-
cağız ve binanın zeminini
sıvılaşma riskini ortadan kal-
dıracağız. Binayı yıkmadan
depreme dirençli hale getire-
ceğiz. Bu da oldukça avantaj
sağlayacak. Bina iyi yapıl-
mışsa onu kurtarabileceğiz.
Tamamlandıktan sonra, çalış-
mayı sonuçlandırdığımız za-
manda binalarımızı depreme
dirençli hale getirip olası can
ve mal kayıplarını azaltmış
olacağız."

Kaynak: AA

Sıvılaşma alanları belirleyip
deprem risk haritası oluşturuyor

Osmaniye’nin
Kadirli ilçesinde
çiftçilere 11.500 zey-
tin fidanı ve 4.500
kg sorgum sudan

otu melezi yem bit-
kisi tohumluğu da-
ğıtıldı.

Fidan ve tohum-
ların Tarım Arazile-

rinin Kullanımının
Etkinleştiri lmesi
Projesi (TAKEP)
kapsamında dağıtıl-
dığı kaydedildi.

Programda ko-
nuşan Vali Yılmaz,
“Salı günü Düziçi il-
çemizde 11 Bin 500
zeytin fidanı dağıt-
mıştık, bugün de
Kadirli ilçemizde 11
Bin 500 zeytin fi-
danı dağıtıyoruz.
Sadece bu hafta
içinde 61 Bin 100
zeytin fidanı dağıt-
tık. Zeytincilikte,
Osmaniye'miz çok
iyi, çok başarılı gidi-
yor. Bugün ayrıca
4.500 kg sorgum
sudan otu melezi
yem bitkisi dağıtı-
yoruz. Bu bitki

bizim bölgemize
çok uygun ve çok
verimli bir yem bit-
kisi. Dolayısıyla
çiftçilerimize ciddi

anlamda katkısı ola-
cağını düşünüyo-
rum“ dedi.

Osmaniye
Valiliği

Çiftçilere fidan ve yem bitkisi tohumu dağıtıldı

Osmaniye İl
Müftülüğü, TDV
Osmaniye Şubesi iş
birliğiyle liseli öğ-
rencilere sabah sa-
atlerinde sıcak
çorba ikramında
bulundu.

Oğuz Kağan
Anadolu Lisesi'nde
gerçekleştirilen et-
kinlik, öğrenciler-
den büyük ilgi
gördü.

Mobil ikram ara-
cıyla her hafta farklı

bir okulda sıcak
çorba dağıtımı
yapan ekip, bu kez
Oğuz Kağan Ana-
dolu Lisesi öğrenci-
lerine misafir oldu.

Sabah saatle-
rinde okul bahçe-
sinde hazır bulunan
mobil ikram aracı,
öğrencilere güne
sıcak bir başlangıç
yapma fırsatı
sundu. Çorba ik-
ramı, özellikle
soğuk sabahlarda

öğrencilerin içini
ısı�ı. Öğrenciler et-
kinliğe yoğun ilgi
gösterdi ve yapılan
ikramı memnuni-
yetle karşıladı.

Osmaniye İl
Müftülüğü yetkili-
leri, bu tür sosyal
destek projelerinin
devam edeceğini
belirterek, “Öğren-
cilerimizin yanında
olmak ve onların
güne daha mutlu
başlamasını sağla-

mak bizim için çok
kıymetli” dedi.

Okul yönetimi
ve öğrenciler, yapı-
lan bu anlamlı
ikram nedeniyle İl
Müftülüğü ve TDV
yetkililerine teşek-
kürlerini ile�i. Bu
tür etkinliklerin öğ-
rencilerin moral ve
mo t i va syonunu
olumlu etkilediği
vurgulandı.

Kaynak: İl
Müftülüğü

Öğrenciler derse sıcak çorba ile başladı
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